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Zápis č. 5/2022 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
  
Dátum, čas a miesto konania: 31. mája 2022 o 14.00 hod. formou videokonferencie. 
 

Na úvod predseda rady vykonal prezentáciu online prítomných členov rady: Mgr. Richard Kováčik, 

PhD., predseda rady; Mgr. Barbora Struss, podpredsedníčka rady; Mgr. Ľubomír Čechovič, ArtD.; prof. 

Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD.; Mgr. Slavomíra Salajová a JUDr. Anton Škreko, PhD., čím overil 

uznášaniaschopnosť rady.  Člen rady JUDr. Radoslav Remšík sa vopred ospravedlnil z celého rokovania. 

Členovia rady  prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD. a Mgr. Vincent Štofaník sa ospravedlnili zo začiatku 

a pripojili sa neskôr.  Ďalšími online prítomnými boli Ing. Ľubica Vondrová, predsedníčka dozornej 

komisie a prof. PhDr. Martin Šmatlák, riaditeľ fondu. 

 

Následne predseda rady navrhol za overovateľa zápisu člena rady JUDr. Antona Škreka, PhD., ktorý 
s tým súhlasil. 
1. Hlasovanie:  
ZA: 6 (R. Kováčik,  B. Struss,  Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, S. Salajová, A. Škreko)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 
J. Paštéková a V. Štofaník  ešte neboli ešte prítomní. Rada návrh schválila. 
 

Návrh programu rokovania 

1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

2. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 

Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu 

podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné 

rokovanie) 

2.1. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1  k protokolu č. HF 2/2022 

2.2. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1  k protokolu č. HF 6/2022  

2.3. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2  k protokolu č. DF 2022 /2 1.2.2 

2.4. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2  k protokolu č. DF 2022 /6 1.2.2 

2.5. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.3  k protokolu č. AF 5_2022 

2.6. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.5  k protokolu MK 2/2022 

2.7. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 2 k protokolu č. Dist/c-3/2022/P2.1  

2.8. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 k protokolom 

č. EVV_1_4_2022_dotácia a EVV_1_4_2022_štipendium 

2.9. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 4 k protokolu č. Digi 1-4/2022/P4 

2.10. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 1 štipendiá k protokolu č. PŠV 1_2022 

2.11. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 2 k protokolu č. APK_1_2022_2.3 

3. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

3.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

3.2. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

3.3. Kontrola plnenia úloh a uznesení 
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4. Návrh rozpočtu Audiovizuálneho fondu na roky 2023-2025 

5. Žiadosť Art Film Fest o presun dotácie na nasledujúci ročník festivalu 

6. Žiadosť o odklad termínu dodania vecného výstupu žiadateľa atelier.doc na projekt „Všetci ľudia 

budú bratia“ 

7. Rôzne 

 
2. Hlasovanie:  
ZA: 6 (R. Kováčik,  B. Struss,  Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, S. Salajová, A. Škreko)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 
J. Paštéková a V. Štofaník  ešte neboli ešte prítomní. Rada návrh schválila. 

 
 
1. INFORMÁCIA O ČINNOSTI DOZORNEJ KOMISIE AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU 

Predsedníčka dozornej komisie Ing. Ľubica Vondrová stručne informovala o zasadnutiach dozornej 

komisie, ktoré sa uskutočnili 6. a 11. mája, 30. mája sa uskutočnilo ešte hlasovanie per rollam k návrhu 

rozpočtu Audiovizuálneho fondu. 

 

Dozorná komisia na svojich zasadnutiach riešila: 

• námietky spoločnosti Beetle, s.r.o. k administratívnej finančnej kontrole výdavkov, 

vyúčtovaných spoločnosťou v žiadosti o poskytnutie dotácie na podporu audiovizuálneho 

priemyslu č. 30/2021-8/5.2 vo výzve 8/2021 na projekt „Sestričky IV“; 

• námietky spoločnosti Monsters films s.r.o. k administratívnej finančnej kontrole výdavkov 

vyúčtovaných na projekt „Tom Clancys Jack Ryan“; 

• pokračovanie kontroly 6 vybraných projektov; 

• návrh rozpočtu Audiovizuálneho fondu na roky 2023 – 2025. 

 

Počas rokovania o tomto bode sa pripojila členka rady Jelena Paštéková. 
 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o činnosti Dozornej komisie 

Audiovizuálneho fondu. 
 
2. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 5 ODS. 3 PÍSM. B) VP AVF 

Č. 1/2018 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 

FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 

V ZNENÍ NESKORŠÍCH PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

2.1. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1  k protokolu č. HF 2/2022 

Predseda odbornej komisie Mgr. Tibor Búza informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí vo 

výzve 2/2022; v protokole HF 2/2022 odborná komisia posudzovala 18 žiadostí, z ktorých odporučila 

podporiť 7 žiadostí v celkovej sume 2.200.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam ešte neboli prijaté 

rozhodnutia v zmysle zákona.  

 

V rozprave riešili členovia rady metodickú otázku, či si môže žiadateľ, ktorým je fyzická osoba SZČO, 

uplatniť kredit žiadateľa AVD, ktorých bol producentom ale práva k týmto dielam spravuje právnická 

osoba, ktorej je žiadateľ spoločníkom aj konateľom.  Členovia rady sa v rozprave zhodli v konštatovaní, 

že v takomto prípade nenastala situácia podľa bodu 4.12 VP AVF 3/2018 Zásady, spôsob a kritériá 

hodnotenia žiadostí o poskytnutie finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu na podporu, 
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nakoľko diela s aktívnou producentskou účasťou žiadateľa, ktorý je SZČO, je možné vnímať ako 

prirodzenú súčasť jeho osobného kreditu žiadateľa. 
 

2.2. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1  k protokolu č. HF 6/2022  

Predseda odbornej komisie Peter Nagel informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí vo 

výzve 6/2022; v protokole HF 6/2022 odborná komisia posudzovala 4 žiadosti, z ktorých odporučila 

podporiť všetky žiadosti v celkovej sume 600.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam ešte neboli prijaté 

rozhodnutia v zmysle zákona.  
 

2.3. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2  k protokolu č. DF 2022 /2 1.2.2 

Predseda odbornej komisie Mgr. Ivo Brachtl informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí vo 

výzve 2/2022; v protokole DF 2022/2 1.2.2 odborná komisia posudzovala 16 žiadostí, z ktorých 

odporučila podporiť 6 žiadostí v celkovej sume 200.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam ešte neboli 

prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  
 

2.4. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2  k protokolu č. DF 2022 /6 1.2.2 

Predseda odbornej komisie Mgr. Ivo Brachtl informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí vo 

výzve 6/2022; v protokole DF 2022/6 1.2.2 odborná komisia posudzovala 19 žiadostí, z ktorých 

odporučila podporiť 9 žiadostí v celkovej sume 233.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam ešte neboli 

prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. Odborná komisia sa obracia na radu so žiadosťou o navýšenie 

disponibilných prostriedkov pre podprogram 1.2 vo výzve 6/2022 o sumu 13.000,- eur, aby mohol byť 

podoprený aj projekt “Soferovská dynastia”. Riaditeľ fondu v tejto súvislosti uviedol, že v podprograme 

1.1 ostalo disponibilných 50.000,- eur a preto je možné tejto žiadosti vyhovieť.  Zároveň upozornil na 

skutočnosť, že veľa projektov prešlo do záverečného kola, nakoľko členovia odbornej komisie 

nevyžívali vo svojich hodnoteniach celé bodové rozpätie pre HT2. V dôsledku toho vznikla situácia, že 

v zmysle vnútorných predpisov boli na rokovanie k zmluve o poskytnutí finančných prostriedkov 

prizvaní aj tí žiadatelia, ktorým bolo oznámené, že vzhľadom na disponibilnú sumu im nebudú 

odporučené žiadne prostriedky. Predseda odbornej komisie oznámil, že bude iniciovať stretnutie so 

zástupcami SAPA, ANP a odborného prostredia a pripravia spoločný návrh riešenia tohto problému. 
 

Počas rokovania o tomto bode sa pripojil člen rady V. Štofaník. 
 

2.5. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.3  k protokolu č. AF 5_2022 

Predseda odbornej komisie Mgr. Marek Kráľovský stručne informoval členov rady o priebehu 

hodnotenia žiadostí vo výzve 5/2022; v protokole AF 5_2022 odborná komisia posudzovala 3 žiadosti, 

z ktorých odporučila podporiť jednu žiadosť v celkovej sume 45.000,- eur. K odporúčanej žiadosti ešte 

nebolo prijaté rozhodnutie v zmysle zákona.  
 

2.6. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.5  k protokolu MK 2/2022 

Predsedníčka odbornej komisie Ing. Marta Šuleková, ArtD. informovala členov rady o priebehu 

hodnotenia žiadostí vo výzve 2/2022; v protokole MK 2/2022 odborná komisia posudzovala 

13 žiadostí, z ktorých odporučila podporiť 6 žiadostí v celkovej sume 400.000,- eur. K odporúčaným 

žiadostiam ešte neboli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  
 

2.7. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 2 k protokolu č. Dist/c-3/2022/P2.1  
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Podpredseda odbornej komisie Bc. Petr Vítek stručne informoval členov rady o priebehu hodnotenia 

žiadostí v priebežnej výzve 3/2022; v protokole Dist/c-3/2022/P2.1 odborná komisia posudzovala 

17 žiadostí, z ktorých odporučila podporiť 14 žiadostí v celkovej sume 138.500,- eur. K odporúčaným 

žiadostiam ešte neboli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. Následne sa členovia rady v rozprave 

venovali otázkam súvisiacimi s odporúčaniami odbornej komisie. Odporúčania sa týkali najmä určenia 

pravidla, aby sa žiadosti na podporu distribúcie v priebežnej výzve predkladali zásadne v určenej lehote 

pred distribučnou premiérou diela, na ktoré je žiadosť podaná, pričom audiovizuálny záznam 

predmetného diela nemusí byť povinnou prílohou žiadosti pri jej predložení. 
 

2.8. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 k protokolom 

č. EVV_1_4_2022_dotácia a EVV_1_4_2022_štipendium 

Vzhľadom na časový sklz voči plánu sa predseda odbornej komisie Peter Badač ospravedlnil 

z rokovania.  Odborná komisia posudzovala vo výzve 4/2022  v protokole č. EVV_1_4_2022_dotácia 10 

žiadostí o dotáciu, z ktorých odporučila podporiť  9 žiadostí v celkovej sume 118.200,- eur. V protokole 

č. EVV_1_4_2022_štipendium odborná komisia posudzovala 7 žiadostí o štipendium, z ktorých 

odporučila podporiť  5 žiadostí v celkovej sume 10.500,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli dňa 

19.5.2022 prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. 

 

2.9. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 4 k protokolu č. Digi 1-4/2022/P4 

Predsedníčka odbornej komisie Ing. Jana Studená informovala členov rady o priebehu hodnotenia 

žiadostí vo výzve 4/2022; v protokole Digi 1-4/2022/P4 odborná komisia posudzovala 8 žiadostí, 

z ktorých odporučila podporiť 6 žiadostí v celkovej sume 104.300,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli 

dňa 6.5.2022 prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  
 

2.10. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 1 štipendiá k protokolu č. PŠV 1_2022 

Predsedníčka odbornej komisie Mgr. art. Daniela Kupčuláková informovala členov rady o priebehu 

hodnotenia žiadostí o štipendium vo výzve 5/2022; v protokole PŠV 1_2022 odborná komisia 

posudzovala 14 žiadostí, z ktorých odporučila podporiť 8 žiadostí v celkovej sume 39.000,- eur. 

K odporúčaným žiadostiam boli dňa 18.5.2022 prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  
 

2.11. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 2 k protokolu č. APK_1_2022_2.3 

Administrátor podprogramu 2.3 Mgr. Bohumír Bobocký, ArtD. stručne informoval členov rady 

o priebehu hodnotenia žiadostí vo výzve 1/2022; v protokole APK_1_2022_2.3 odborná komisia 

posudzovala 43 žiadostí, z ktorých odporučila podporiť všetky žiadostí v celkovej sume 184.303,- eur. 

K odporúčaným žiadostiam ešte neboli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. 
 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu z rokovania uvedených odborných komisií a 

návrhy súm finančných prostriedkov na podporu žiadostí protokoly číslo HF 2/2022; HF 6/2022; DF 

2022/2 1.2.2; DF 2022/6 1.2.2; AF 5_2022; MK 2/2022; Dist/c-3/2022/P2.1; EVV_1_4_2022_dotácia; 

EVV_1_4_2022_štipendium; Digi 1-4/2022/P4; PŠV 1_2022 a APK_1_2022 predložené podľa článku 5 

ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení 

finančných prostriedkov fondu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 518/2018 Z. z. o Audiovizuálnom 

fonde v znení predloženom na rokovanie rady. 
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3. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

3.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

Riaditeľ fondu stručne informoval členov rady o tom, že činnosť fondu sa v uplynulom sústredila 

najmä na ukončenie hodnotiaceho procesu, následne predložil členom rady žiadosť spoločnosti 

FilmFrame, s.r.o. o posun termínu splatnosti poslednej splátky pôžičky v sume 25.550,- eur 

uzavretej v zmysle dodatku k zmluve č. 147/2017-2/1.1.2 na projekt „Malá ríša“ z 31.5.2022 na 

31.12.2022. 

 
UZNESENIE č. 11/2022 z 31. 5. 2022 

Rada AVF schvaľuje žiadosť spoločnosti FilmFrame, s.r.o. o posun termínu splatnosti poslednej 

splátky pôžičky v sume 25.550,- eur uzavretej v zmysle dodatku k zmluve č. 147/2017-2/1.1.2 na 

projekt „Malá ríša“ z 31.5.2022 na 31.12.2022. 
3. Hlasovanie:  
ZA: 8 (R. Kováčik,  B. Struss,  Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková S. Salajová, A. Škreko a V. Štofaník )  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 

 

V ďalšej časti tohto bodu riaditeľ predniesol metodickú otázku, či môže odborná komisia odporučiť aj 

nižšiu sumu než ktoré je určená ako paušálna suma v štruktúre podpornej činnosti. Prítomní sa zhodli 

na tom, že v odôvodnenom prípade a po dohode so žiadateľom môže  komisia odporučiť aj nižšiu sumu, 

ako je určený paušál . 
 

3.2. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

Manažérka Slovenskej filmovej agentúry Zuzana Bieliková sa ospravedlnila, nakoľko v čase rokovania 
bola prítomná na záverečnej konferencii Green Screen v Londýne. Podrobnú informáciu 
o zahraničných aktivitách v mesiacoch máj a jún prednesie na júnovom zasadnutí rady. 
 

3.3. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

číslo 
uznesenia 

dátum poznámka zodpovedný vyhodnotenie 

8/2022 26. 4. 2022 Novelizácia VP AVF č. 1/2021  riaditeľ splnené 

9/2022 26. 4. 2022 Zmena sadzobníka odmien  riaditeľ splnené 

10/2022 26. 4. 2022 Schválenie VS AVF za rok 2021 riaditeľ splnené 

 
Úloha č. 2022/4.01 v nadväznosti na uzávierku 4.5.2022 kancelária fondu prepošle členom rady  
zoznam filmových projektov a filmových fondov, na ktoré sa vzťahuje táto iniciatíva. Fond vyhlási novú 
prioritu vo výzve 7/2022 podporu ukrajinských projektov a filmárov. 
 

Vyhodnotenie: splnená 

 
Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o činnosti Audiovizuálneho fondu vrátane 
kontroly plnenia úloh a uznesení. 
4. NÁVRH ROZPOČTU AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU NA ROKY 2023-2025 

Riaditeľ fondu stručne predstavil metodiku zostavenia návrhu rozpočtu. K predloženému návrhu nemal 

nikto z prítomných otázky ani pripomienky.  
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V súvislosti s príspevkom zo štátneho rozpočtu podľa § 29 ods. 1 písm. a) zákona č. 516/2008 Z. z. 

o Audiovizuálnom fonde a zmene, ktorý je určený na podporu audiovizuálnej kultúry, by bolo do 

budúcna potrebné zabezpečiť novelou zákona automatickú valorizáciu tohto príspevku v nadväznosti 

na oficiálnu mieru inflácie. 

 

Dozorná komisia dňa 30.5.2022 prerokovala predložený návrh rozpočtu a per rollam prijala uznesenie 

č. 8/2022, ktorým odporučila Rade Audiovizuálneho fondu schváliť „Návrh rozpočtu Audiovizuálneho 

fondu na roky 2023-2025“. 

 
UZNESENIE č. 12/2022 z 31. 5. 2022 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm. e) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom 
fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a na základe 
odporúčania dozornej komisie zo dňa 30. 5. 2022 schvaľuje rozpočet Audiovizuálneho fondu na 
obdobie 2023 – 2025 v znení predloženom na rokovanie rady. 

4. Hlasovanie:  
ZA: 8 (R. Kováčik,  B. Struss,  Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková S. Salajová, A. Škreko a V. Štofaník )  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 

 
 
5. ŽIADOSŤ ART FILM FEST O PRESUN DOTÁCIE NA NASLEDUJÚCI ROČNÍK FESTIVALU 

Riaditeľ fondu stručne informoval o okolnostiach a súvislostiach, ktoré v žiadosti o presun dotácie 

uviedol žiadateľ.  

 
UZNESENIE č. 13/2022 z 31. 5. 2022 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa Art Film Fest o presun dotácie 
poskytnutej na základe zmluvy č. 1136/2022-1/2.2  z pôvodne plánovaného roka 2022 na realizáciu 
ART FILM FEST  2023. Súčasne s tým poveruje predsedu rady a riaditeľa uzavretím dodatku k zmluve 
č. 1136/2022-1/2.2. 

5. Hlasovanie:  
ZA: 8 (R. Kováčik,  B. Struss,  Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková S. Salajová, A. Škreko a V. Štofaník )  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 

 
 
6. ŽIADOSŤ O ODKLAD TERMÍNU DODANIA VECNÉHO VÝSTUPU ŽIADATEĽA ATELIER.DOC NA 

PROJEKT „VŠETCI ĽUDIA BUDÚ BRATIA“ 

Riaditeľ fondu odporučil uvedenú žiadosť schváliť. 

 
UZNESENIE č. 14/2022 z 31. 5. 2022 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa čl. 8 ods. 8.10 VP AVF č. 4/2018 Zásady poskytovania finančných 
prostriedkov z Audiovizuálneho fondu na podporu audiovizuálnej kultúry schvaľuje návrh riaditeľa 
na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných prostriedkov poskytnutých 
podľa zmluvy č. AVF 568/2017-7/1.2.2 na realizáciu projektu „Všetci ľudia budú bratia“ prijímateľa 
atelier.doc do 30.6.2023. 

6. Hlasovanie:  
ZA: 8 (R. Kováčik,  B. Struss,  Ľ. Čechovič, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková S. Salajová, A. Škreko a V. Štofaník )  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 
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7. RÔZNE 

Na úvod prítomných členka rady Zuzana Gindl-Tatárová informovala o zasadnutí riadiaceho výboru 
fondu Eurimages a o návrhoch na podporu zeleného filmovania. 
 
V ďalšej časti sa pripojila zástupkyňa Asociácie nezávislých producentov Zuzana Mistríková 
a s prítomnými členmi rady diskutovali na tému: 

- vyjasnenie pravidiel pre auditovanie projektov a koordinácia/konzultácia týchto pravidiel 
s komorou audítorov; 

- o potrebe informovanosti komisií o finančných možnostiach danej výzvy; 
- o pravidlách pre posudzovanie minoritných projektov; 
- o potrebe riešenia protipandemických COVID dopadov na nezávislých producentov.  

 

Počas rokovania o tomto bode sa odpojil člen rady A. Škreko a po ňom aj členka rady Zuzana Gindl-

Tatárová.  
 
Na záver predseda rady predniesol návrh, aby rada v nadväznosti dosiahnuté výsledky 
Audiovizuálneho fondu v roku 2021 schvália pre riaditeľa fondu odmenu vo výške troch mesačných 
platov. 
 
UZNESENIE č. 15/2022 z 31. 5. 2022 

Rada Audiovizuálneho fondu na základe návrhu predsedu rady a v nadväznosti dosiahnuté výsledky 

Audiovizuálneho fondu v roku 2021 schvaľuje pre riaditeľa fondu odmenu vo výške troch mesačných 

platov. 
7. Hlasovanie:  
ZA: 6 (R. Kováčik,  B. Struss,  Ľ. Čechovič, J. Paštéková S. Salajová, V. Štofaník )  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada 
návrh schválila. 

 
 
Nasledujúce 6. zasadnutie v roku 2022 sa uskutoční v utorok 28. júna  2022 o 14.00 hod. Miesto a 

spôsob zasadnutia budú oznámené v pozvánke. 

 
Bratislava 31. 5. 2022 

 

 Mgr. Richard Kováčik, PhD. 

predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

na vedomie: riaditeľ, dozorná komisia AVF 


